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Obecné zastupiteľstvo Fričkovce 
 

 

ZÁPISNICA 
 

 z VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 14.03.2023 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ Fričkovce 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5. Predlženie splatnosti Preklenovacieho úveru poskytnutého VÚB bankou 

6. Potvrdenie nepodpísaných uznesení z V. zasadnutia OZ podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení: 

Uznesenia č. 5/7/2023, 5/7/2023, 5/9/2023, 5/10/2023, 5/11/2023, 5/12/2023, 5/13/2023, 

5/15/2023, 5/16/2023 

7. Vykonanie kontrol hlavným kontrolórom obce, ktoré boli uložené a následne prijaté 

uzneseniami na V. zasadnutí OZ 

8. Vykonanie kontroly hlavným kontrolórom obce podľa § 18 f ods. 1 zák. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení poukázaním na § 3 všeobecne záväzného nariadenia č. 38/2013 

o kontrolnej činnosti vykonávanej v podmienkach obce Fričkovce 

9. Webstránka obce Fričkovce – správca – administrátor stránky predloženie zmluvy /vlastník 

domény/ 

10. Zamestnanci obecného úradu, menný zoznam a pracovné úväzky – predloženie 

11. Verejné zhromaždenie občanov 

12. Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

13. Určenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ 

14. Rôzne 

- Jarné upratovanie – vyhodnotenie 

- Pracovné stretnutie ohľadne ČOV 25.02.2023 a rokovanie dňa 04.03.2023 – vyhodnotenie 

- Umiestnenie krojov a uvoľnenie neobsadeného bytu 

15. Diskusia 

16. Záver 

 

 

1.  bod programu – Otvorenie zasadnutia 

 

VI. zasadnutie OZ sa uskutočnilo na základe žiadosti poslancov PhDr. Martina Nováka, Jána 

Dolhého a Jozefa Pavlička. Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý konštatoval, že nakoľko sú 

prítomní všetci poslanci, zasadnutie je uznášaniaschopné. Z neúčasti na zasadnutí sa 

ospravedlnila hlavná kontrolórka Ing. Alžbeta Mendozová. 
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2. bod programu – Schválenie programu zasadnutia 

 

Starosta obce prečítal program v takom znení ako bol navrhnutý predkladateľmi zasadnutia OZ 

PhDr. Martina Nováka, Jána Dolhého a Jozefa Pavlička. Zároveň dal návrh, aby z programu 

rokovania bol vyradený bol č. 6, nakoľko zákonnosť nepodpísania týchto uznesení prešetruje 

prokurátor a tým je jeho výkon pozastavený až do jeho rozhodnutia. 

Za: 5  Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš, PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef 

Pavličko 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Potom otvoril rozpravu k programu. 

Starosta obce navrhol presunúť body programu č. 8,9,10,11,12,13 na nasledujúce zasadnutie 

OZ z dôvodu nedodržania rokovacieho poriadku predkladateľmi a to čl. 5 ods. 3 a čl. 15 ods. 

7. Zároveň poprosil navrhovateľov, aby doplnili chýbajúce podklady k jednotlivým bodom 

v zmysle platného rokovacieho poriadku. 

Za 2    Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3   PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

 

PhDr. Martin Novák navrhol vyradiť z bodu Rôzne – Pracovné stretnutie ohľadne ČOV 

25.02.2023 a rokovanie dňa 04.03.2023 – vyhodnotenie. 

Za: 4    Ing. Ľuboš Čentéš, PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  Mgr. Roman Borodáč 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Rozpočet obce na roky 2023-2025 –potvrdenie uznesenia č. 3/6/2022 z III. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 29.12.2022 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Žiadosť o odkúpenie pozemku parcely EKN 387/303 na LV č. 14 podanej Vladimírom 

Bednárom dňa 7.12.2022 – potvrdenie schváleného uznesenia č. 4/3/2023 zo VI. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného dňa 01.02.2023 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu 

Požiadavka o priestory na nacvičovanie spevov a programov – o. z.  Fričkovský jadlovčák 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0   

Zdržal sa: 2  Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 
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Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

Prerokovanie a následne schválenie zmien rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva vo 

Fričkovciach – potvrdenie uznesenia č. 4/7/2023 zo IV. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 01.02.2023 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

Schvaľovanie právnych služieb obce Fričkovce. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1    Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 1     Mgr. Roman Borodáč 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

Ukončenie pracovného pomeru referenta OÚ - odstupné 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

Vypracovať finančnú analýzu príjmov za stočné a výdavkov za nakladanie s odpadovými 

vodami podľa finančných rozpočtov a ich plnení za roky 2011 až 2022. Samostatne rozčleniť 

náklady na ČOV, ktoré boli zaplatené prevádzkovateľovi ČOV t. j. obci Osikov. 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1    Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 1  Mgr. Roman Borodáč 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

Finančné rozpočty za roky 2011-2020, ich úpravy a konečné čerpanie k 31.12. v aktuálnom 

roku. 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1    Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 1  Mgr. Roman Borodáč 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

Potvrdenie obce Fričkovce zo dňa 24.08.2012 k notárskej zápisnici N 420/012, Z1927/2012. 

Za: 3  PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2  Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko predložili doplniť bod programu – 

ČOV – pracovné stretnutie ohľadne ČOV 25.02.2023 a rokovanie dňa 03.03.2023 – 

vyhodnotenie, určenie ďalšieho postupu. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 
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Po predložení všetkých doplňujúcich bodov programu, starosta obce dal hlasovať o programe 

ako o celku. 

Za: 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

5. Predlženie splatnosti Preklenovacieho úveru poskytnutého VÚB bankou 

6. Vykonanie kontrol hlavným kontrolórom obce, ktoré boli uložené a následne prijaté 

uzneseniami na V. zasadnutí OZ 

7. Vykonanie kontroly hlavným kontrolórom obce podľa § 18 f ods. 1 zák. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení poukázaním na § 3 všeobecne záväzného nariadenia č. 38/2013 

o kontrolnej činnosti vykonávanej v podmienkach obce Fričkovce 

8. Webstránka obce Fričkovce – správca – administrátor stránky predloženie zmluvy /vlastník 

domény/ 

9. Zamestnanci obecného úradu, menný zoznam a pracovné úväzky – predloženie 

10. Verejné zhromaždenie občanov 

11. Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

12. Určenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ 

13. Rozpočet obce na roky 2023-2025 –potvrdenie uznesenia č. 3/6/2022 z III. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 29.12.2022 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení. 

14. Žiadosť o odkúpenie pozemku parcely EKN 387/303 na LV č. 14 podanej Vladimírom 

Bednárom dňa 7.12.2022 – potvrdenie schváleného uznesenia č. 4/3/2023 zo IV. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného dňa 01.02.2023 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. 

15. Požiadavka o priestory na nacvičovanie spevov a programov – o. z. Fričkovský jadlovčák 

16. Prerokovanie a následne schválenie zmien rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva vo 

Fričkovciach – potvrdenie uznesenia č. 4/7/2023 zo IV. Zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 01.02.2023 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

17. Schvaľovanie právnych služieb obce Fričkovce 

18. Ukončenie pracovného pomeru referenta OÚ - odstupné 

19. Vypracovať finančnú analýzu príjmov za stočné a výdavkov za nakladanie s odpadovými 

vodami podľa finančných rozpočtov a ich plnení za roky 2011 až 2022. Samostatne rozčleniť 

náklady na ČOV, ktoré boli zaplatené prevádzkovateľovi ČOV t. j. obci Osikov. 

20. Finančné rozpočty za roky 2011-2020, ich úpravy a konečné čerpanie k 31.12. v aktuálnom 

roku. 

21. Potvrdenie obce Fričkovce zo dňa 24.08.2012 k notárskej zápisnici N 420/012, Z1927/2012. 

22. ČOV – pracovné stretnutie ohľadne ČOV 25.02.2023 a rokovanie dňa 03.03.2023 – 

vyhodnotenie, určenie ďalšieho postupu. 

23. Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

24. Určenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ 

25. Rôzne 

- Jarné upratovanie – vyhodnotenie 

- Umiestnenie krojov a uvoľnenie neobsadeného bytu 
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26. Diskusia 

27. Záver 

 

3.  bod programu - Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 

Starosta obce určil za zapisovateľku p Vieru Demjaničovú, za overovateľov zápisnice Ing. 

Ľuboša Čentéša a Mgr. Romana Borodáča. 

 

4. bod programu - Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Starosta obce vyhodnotil plnenie uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. Uznesenia č. 

5/5/2023, 5/7/2023, 5/9/2023, 5/10/2023, 5/11/2023, 5/12/2023, 5/13/2023, 5/15/2023, 

5/16/2023, 5/18/2023 starosta obce odmietol podpísať z dôvodu, že sa domnieva, že odporuje 

zákonu. Tieto uznesenia preveruje prokurátor. Martin Novák sa dožadoval hlasovania pri tomto 

bode, starosta obce to odmietol, požiadal aby bolo v zápisnici uvedené že starosta obce na 

žiadosť poslancov odmietol  dať hlasovať. 

 

 

5. bod programu - Predlženie splatnosti Preklenovacieho úveru poskytnutého VÚB bankou 

 

  Starosta obce prečítal stanovisko hlavnej kontrolórky obce Fričkovce, v ktorom potvrdzuje,                  

že obec dodržala všetky podmienky k predlženiu splatnosti tohto úveru.  Potom otvoril rozpravu 

k tomuto bodu programu. Poslanci navrhli, aby banka vydala písomné stanovisko za akých 

podmienok banka toto predlženie schváli. Starosta obce informoval, že v zmluve, ktorá bola 

zaslaná poslancom sú uvedené všetky podmienky. Martin Novák požiadal uviesť do zápisnice 

že sa vzdáva akejkoľvek právnej zodpovednosti, a robí to len kvôli občanom Fričkoviec. 

 

 Obecné zastupiteľstvo schválilo predlženie splatnosti Preklenovacieho úveru do 25.03.2024  

poskytnutého VÚB bankou vo výške 27 000,- EUR na základe Zmluvy o terminovanom úvere 

č. 355/2021/UZ zo dňa 07.04.2021. Tento úver je zabezpečený blankozmenkou obce spolu 

s Dohodou o vyplňovacom práve k blankozmenke. 

Za: 4   PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 Jozef Pavličko 

 

6. bod programu - Vykonanie kontrol hlavným kontrolórom obce, ktoré boli uložené 

a následne prijaté uzneseniami na V. zasadnutí OZ 

 

Nakoľko hlavná kontrolórka nebola prítomná na zasadnutí obecného zastupiteľstva, starosta 

obce oboznámil prítomných s výsledkami kontroly, ktoré jej boli uložené uzneseniami č. 

5/6/2023, č. 5/8/2023 a č. 5/14/2023 z V. zasadnutia OZ konaného dňa 21.2.2023. 

 

 

7. bod programu - Vykonanie kontroly hlavným kontrolórom obce podľa § 18 f ods. 1 zák. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení poukázaním na § 3 všeobecne záväzného nariadenia č. 

38/2013 o kontrolnej činnosti vykonávanej v podmienkach obce Fričkovce 

 

Starosta obce vyzval predkladateľov tohto bodu programu, aby sa k nemu vyjadrili. Poslanec 

Martin Novák sa vyjadril, že nie sú spokojní s  kontrolnou činnosťou hlavnej kontrolórky.  Aj 

napriek písomnej výzve hlavná kontrolórka nepredložila plán kontrolnej činnosti, čo má  podľa 
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zákona predložiť raz za šesť mesiacov, preto sa rozhodli predložiť návrh na jej odvolanie. 

Požiadal poslancov, aby sa o tomto návrhu hlasovalo. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce odvoláva hlavnú kontrolórku obce Fričkovce v zmysle 

§ 18a ods. 9 písm. b zák. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení s poukázaním na § 2 ods. 6 písm. b 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 38/2013 o kontrolnej činnosti vykonávanej v podmienkach 

obce Fričkovce. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo návrh predkladateľov vyhlásiť v zmysle § 18a 

ods. 4 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení nové voľby hlavného kontrolóra obce 

Fričkovce. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 2   Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 0 

 

 

8. bod programu - Webstránka obce Fričkovce – správca – administrátor stránky 

predloženie zmluvy /vlastník domény/ 

 

Keďže ani k tomuto bodu programu neboli zo strany navrhovateľov predložené žiadne 

podklady, starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa k tomu vyjadrili. Poslanec Jozef Pavličko 

sa pýtal, či má obec písomnú zmluvu s vlastníkom domény. Vzhľadom k tomu, že pri tomto 

bode programu nebol dodržaný rokovací poriadok, starosta obce sa odmietol k tomuto bodu 

programu vyjadriť. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo zabezpečenie vlastníctva domény pre obec 

Fričkovce a zabezpečenie nového administrátora webovej stránky pre obec Fričkovce. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

9. bod programu - Zamestnanci obecného úradu, menný zoznam a pracovné úväzky – 

predloženie 

 

Starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa k tomuto bodu programu vyjadrili. Poslanec Martin 

Novák sa vyjadril, že ako poslanci obecného zastupiteľstva chcú vedieť koľko zamestnancov 

má obec Fričkovce a aké úväzky majú zamestnanci. Vzhľadom k tomu, že pri tomto bode 

programu nebol dodržaný rokovací poriadok obce Fričkovce, starosta obce sa odmietol 

k tomuto bodu vyjadriť. Jozef Pavličko vyjadril názor, že obec by mala mať organizačný 

poriadok, z ktorého by malo byť jasné koľko zamestnancov je zamestnaných a ten by mal byť 

zverejnený. Starosta obce vyzval predkladateľov, aby predložili návrh na uznesenie a dal o ňom 

hlasovať. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo predloženie menného zoznamu zamestnancov 

obecného úradu s ich pracovnými úväzkami a taktiež organizačnú štruktúru obce Fričkovce – 

OÚ. 

 

Za 4    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

10. bod programu - Verejné zhromaždenie občanov 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo zvolať verejné zhromaždenie obyvateľov obce 

Fričkovce na deň 21.04.2023 v čase o 18.00 hod. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

11. bod programu - Inventarizácia majetku obce za rok 2022  
 

Tento bod programu bol prerokovaný v  bode programu č. 23. 

 

 

12. bod programu - Určenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ 

 

Tento bod programu bol prerokovaný v  bode programu č. 24. 

 

 

      13.  bod programu - Rozpočet obce na roky 2023-2025 –potvrdenie uznesenia č. č. 3/6/2022 z        

III. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 29.12.2022 podľa § 13 ods. 8 zák. 

č. 369/1900 Zb. o obecnom zriadení 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. Keďže nikto z prítomných sa 

neprihlásil, starosta obce vyzval navrhovateľov, aby predložili návrh na uznesenie a dal o ňom 

hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce potvrdzuje rozsah právomoci starostu obce samostatne 

rozhodnúť do výšky 500,- Eur. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 1   Ing. Ľuboš Čentéš 

Zdržal sa: 1     Mgr. Roman Borodáč 

 

 

14. bod programu - Žiadosť o odkúpenie pozemku parcely EKN 387/303 na LV č. 14   

      podanej Vladimírom Bednárom dňa 7.12.2022 – potvrdenie schváleného uznesenia č.  

4/3/2023 zo VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 01.02.2023 podľa § 13 

Ods. 8 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
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Starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa k tomuto bodu programu vyjadrili a otvoril 

rozpravu. Keďže nikto z prítomných sa neprihlásil, starosta obce vyzval navrhovateľov, aby 

predložili návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce potvrdzuje zámer predať nehnuteľný majetok vo 

vlastníctve Obce Fričkovce. 

Obec Fričkovce v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 pís. e) zák. č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, týmto zverejňuje zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného 

majetku vo vlastníctve obce z dôvodov hodných osobitného zreteľa, o ktorom rozhodne obecné 

zastupiteľstvo Obce Fričkovce trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Jedná sa o prevod 

vlastníctva majetku Obce Fričkovce v prospech žiadateľa Vladimíra Bednára  a to parcely reg. 

E KN č. 387/303, vodná plocha o výmere 84 m2, ktorej je Obec Fričkovce vlastníkom a to 

priamym predajom z dôvodov hodných osobitného zreteľa, pričom kúpna cena za uvedený 

pozemok bude 1,- € . 

Predmetný pozemok nadobudla Obec Fričkovce do svojho vlastníctva titulom Osvedčenia 

vyhlásenia o vydržaní vlastníckeho práva, N 420/2012, Z 1927/2012, pričom nikdy v minulosti 

nešlo o parcelu, ktorú by obhospodarovali alebo inak užívali obyvatelia obce.  Teda neslúžila 

účelu, na ktorý bola podľa osvedčenia vydržaná do vlastníctva obce. Túto parcelu užíva výlučne 

žiadateľ Vladimír Bednár a v minulosti užívali jeho právni predchodcovia,  o čom svedčí aj 

skutočnosť, že táto parcela je súčasťou jeho záhrady a podľa dlhoročného užívaného stavu je 

riadne oplotená.  

Dôvody hodného osobitného zreteľa sú dané tým, že žiadateľ Vladimír Bednár chce 

majetkovoprávne vysporiadať pozemok, ktorý jeho rodina dlhodobo užívala a udržiavala 

s vedomím, že je to ich vlastníctvo.  Ide o pozemok, ktorý je prakticky využiteľný len pre 

žiadateľa Vladimíra Bednára lebo je súčasťou dvora a je tak aj oplotený. Žiadateľ Vladimír 

Bednár rovnako ako aj jeho právni predchodcovia túto parcelu riadne užíva, pestuje na nej 

poľnohospodárske plodiny, kosí ju a zveľaďuje. Uvedené dôvody hodného osobitného zreteľa 

aj zámer prevodu vlastníctva vyššie uvedeného majetku Obce Fričkovce týmto boli schválené 

uznesením obecného zastupiteľstva Obce Fričkovce č. 4/3/2023 dňa 01.02.2023 . 

 

Vo Fričkovciach, dňa 01.02.2023 

 

Spôsob zverejnenia : úradná tabuľa 

                                   web stránka 

 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

15. bod programu – Požiadavka o priestory na nacvičovanie spevov a programov – OZ  

       Fričkovský jadlovčák 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnúť priestory ½ sály kultúrneho domu o. z. Fričkovský 

Jadlovčák a to jeden krát týždenne od 01.04.2023. 

 

Za: 5  PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš 

Čentéš 

Proti: 0    

Zdržal sa: 0 
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16. bod programu -  Prerokovanie a následne schválenie zmien rokovacieho poriadku 

Obecného zastupiteľstva vo Fričkovciach – potvrdenie uznesenia č. 4/7/2023 zo IV. 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 01.02.2023 podľa § 13 ods. 8 zák. č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

 

Starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa vyjadrili k tomuto bodu programu. Poslanec Martin 

Novák povedal, že tento bod programu potrebujú len potvrdiť. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce potvrdzuje zmeny v rokovacom poriadku v:  

Piatej časti čl. 9, bod 4 – Na zasadnutí obecného zastupiteľstva alebo jeho časti, ktorá bola 

vyhlásená za neverejnú, sa zúčastňuje hlavný kontrolór a predkladateľ materiálu. Iné osoby 

môžu byť prítomné len so súhlasom obecného zastupiteľstva, o čom obecné zastupiteľstvo 

rozhodne hlasovaním bez rozpravy. 

 čl. 11 bod 1 - Okrem  poslancov obecného zastupiteľstva a starostu sa na celom zasadnutí 

povinne zúčastňuje hlavný kontrolór. 

čl. 15, bod 2 – Predsedajúci ďalej určí zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice, ktorých 

následne jednotlivo hlasovaním schvália poslanci obecného zastupiteľstva. Otázkou na 

overovateľov zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva zistí, či bola 

táto overená, prípadne aké boli proti nej podané námietky. Ak k zápisnici neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú. Pokiaľ námietky boli rozhodne o nich obecné zastupiteľstvo 

po vyjadrení overovateľov hlasovaním. 

Desiata časť,  čl. 40, bod 4 – Zápisnicu podpisuje starosta, overovatelia a zapisovateľ. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zmeny rokovacieho poriadku.  

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

17. bod programu - Schvaľovanie právnych služieb obce Fričkovce 

  

Starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa vyjadrili k tomuto bodu programu. Poslanec Martin 

Novák – obecné zastupiteľstvo trvá na tom, aby sa právne služby najprv schválili a až potom 

realizovali. Jozef Pavličko poukázal na vysoké náklady na právne služby v minulých rokoch. 

Vyslovil názor, že veci by sa mali najprv prejednať, ak nie je východisko tak to riešiť 

s právnikmi. Starosta obce podotkol, že obec Fričkovce bola v súdnych sporoch žalovaná 

a súdne spory vyhrala a časť týchto financií sa obci vráti. Starosta obce vyzval predkladateľov, 

aby predložili návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo prerokovanie každej právnej služby na  

zasadnutí OZ a po jej schválení poslancami túto realizovať. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

18. bod programu - Ukončenie pracovného pomeru referenta OÚ – odstupné 

 

Starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa vyjadrili k predloženému bodu programu. Poslanec 

Martin Novák - na základe správy hlavnej kontrolórky, v ktorej konštatovala, že odstupné bolo 
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vyplatené z organizačných dôvodov v súlade s § 63 ods. 1, pís. b zákona č. 211/2001 Z. z.  

Zákonníka práce. Ďalej uviedol, že podľa § 63 sa zamestnanec stane nadbytočným na základe 

písomného rozhodnutia zamestnávateľa, preto sa pýtal kedy bolo vydané toto rozhodnutie, keď 

na ustanovujúcom zastupiteľstve sa starosta vyjadril, že bývalý starosta odmietol miesto 

referenta. Podľa jeho názoru ak bývalý starosta pred nástupom do funkcie  starostu obce 

pracoval ako referent OÚ, po ukončení funkcie starostu sa mal vrátiť späť na pracovné miesto 

referenta OÚ a referentka mu mala uvoľniť miesto. Jozef Pavličko sa pýtal či má to písomné 

rozhodnutie. Starosta obce povedal, že vzhľadom na to, že nebol dodržaný rokovací poriadok 

odmietol sa k tomuto vyjadriť. Starosta obce vyzval predkladateľov, aby predložili návrh na 

uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo predloženie písomných podkladov 

k ukončeniu pracovného pomeru referenta obecného úradu Ing. Mateja Straku / dohodu 

o skončení pracovného pomeru, písomné rozhodnutie zamestnávateľa v zmysle § 63 ods. 1, pís. 

b zákona č. 211/2001 Z. z. Zákonníka práce, zmenu rozpočtu obce Fričkovce k vyplácaniu 

odstupného a ďalšie písomné podklady súvisiace s predmetnou vecou. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

19. bod programu - Vypracovať finančnú analýzu príjmov za stočné a výdavkov za 

nakladanie s odpadovými vodami podľa finančných rozpočtov a ich plnení za roky 2011 

až 2022. Samostatne rozčleniť náklady na ČOV, ktoré boli zaplatené prevádzkovateľovi 

ČOV t. j. obci Osikov 

 

Starosta obce otvoril rozpravu a vyzval navrhovateľov, aby sa k tomuto bodu programu 

vyjadrili. Poslanec Jozef Pavličko – keďže chceme spolupracovať a uzatvoriť nejakú dohodu 

s obcou Osikov pre jeho rozhodovanie je potrebné vedieť koľko sme platili a koľko platíme za 

prevádzku ČOV. Starosta obce vyzval predkladateľov, aby predložili návrh na uznesenie a dal 

o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo vypracovanie finančnej analýzy príjmov za stočné a výdavkov 

za nakladanie s odpadovými vodami podľa finančných rozpočtov a ich plnení za roky 2011 až 

2022. Samostatne rozčleniť náklady na ČOV, ktoré boli zaplatené prevádzkovateľovi ČOV t. j. 

obci Osikov. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

20. bod programu - Finančné rozpočty za roky 2011-2020, ich úpravy a konečné čerpanie 

k 31.12. v aktuálnom roku 

 

Starosta obce otvoril rozpravu a vyzval navrhovateľov, aby sa k tomuto bodu programu 

vyjadrili. Poslanec Martin Novák – chcú vedieť, aké boli čerpania rozpočtov za minulé roky. 

Keď starosta požaduje schváliť úpravy rozpočtu, je potrebné vedieť aké sú čerpania. 

Jozef Pavličko – povinnosťou obce je schválenie Záverečného účtu obce za daný rok, ktorého 

neoddeliteľnou súčasťou má byť čerpanie rozpočtu, jeho zmeny a koncoročné čerpanie. Ing. 

Ľuboš Čentéš sa vyjadril, že bol by rád, aby bolo čerpanie rozpočtu zverejnené, nevie či 
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historicky to už nie je premlčané ale do budúcnosti súhlasí s tým, aby bolo čerpanie rozpočtu 

zverejnené. Jozef Pavličko – zákon ukladá, že  5 rokov musia byť všetky vecí zverejnené. 

Starosta obce vyzval predkladateľov, aby predložili návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo predloženie finančných rozpočtov za roky 

2011-2020, zmeny rozpočtov a koncoročné čerpanie rozpočtov k 31.12. v aktuálnom roku 

v zmysle platnej legislatívy a zároveň ich zverejniť na web stránke obce. 

Za 4    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

21. bod programu - Potvrdenie obce Fričkovce zo dňa 24.08.2012 k notárskej zápisnici N 

420/012, Z1927/2012 

 

Starosta obce dal priestor na vyjadrenie sa navrhovateľom. Jozef Pavličko – boli im predložené 

doklady bez tohto potvrdenia. Starosta sa vyjadril, že taký doklad nemá. Jozef Pavličko 

povedal, aby si ho vyžiadať z notárskej zápisnice, alebo katastrálneho úradu. Starosta obce 

vyzval predkladateľov, aby predložili návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo predloženie potvrdenia obce Fričkovce zo dňa 24.08.2012 

k notárskej zápisnici N 420/012, Z1927/2012. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

22. bod programu - ČOV – pracovné stretnutie ohľadne ČOV 25.02.2023 a rokovanie dňa 

03.03.2023 – vyhodnotenie, určenie ďalšieho postupu 

 

Starosta obce dal možnosť vystúpiť navrhovateľom. Martin Novák – na základe pozvania obce 

Osikov sa zúčastnili dňa 25.2.2023 a 3.3.2023 pracovného stretnutia ohľadom ČOV ako aj 

fyzicky sa boli pozrieť ako čistička vyzerá. Nakoľko tú ČOV potrebujeme a na základe 

výsledkov z merného zariadenia  budú  náklady na prevádzku ešte viac stúpať, navrhol, aby 

sme uhradili obci Osikov faktúru za elektrinu, prispeli polovicou na projekt a snáď by obec 

Osikov upustila od pokuty. Jozef Pavličko – starosta obce sa vyjadril, že túto záležitosť vybaví 

na úrovni štatutárov, preto sa ho pýtal aké má stanovisko alebo návrhy k tomuto problému.  

Starosta sa vyjadril, že na tom pracuje. Jozef Pavličko navrhol zaplatiť faktúru za elektrinu, 

nakoľko poslanci OZ Osikov dali garanciu, že sa zrieknu pokuty a keď nájdeme riešenie na 

novú projektovú dokumentáciu sú aj za zrušenie merného zariadenia. Starosta obce mu povedal, 

že zavádza, nakoľko stanovisko starostu obce Osikov bolo, že sa pokuty nezriekne. Jozef 

Pavličko tvrdil, že pokuta bude odpustená vtedy, keď bude uhradená faktúra za elektrinu a je 

potrebné hľadať riešenie ohľadom novej projektovej dokumentácie, nakoľko je už najvyšší čas, 

aby sa to do jesene stihlo. Martin Novák sa vyjadril, že riešenie ČOV je veľkou prioritou, preto 

treba urýchlene nájsť riešenie. Navrhol, aby sa uhradila faktúra za elektrinu a polovica nákladov 

na projektovú dokumentáciu nakoľko treba zohľadniť aj to že obec Osikov zaplatila 30 000,- 

Eur za vykúpenie pozemkov pod ČOV. Starosta obce sa vyjadril, že naša obec má vybudovanú 

1,2 km kanalizačnú sieť, na ktorú sú pripojené domácnosti z obce Osikov, čo považuje za 

adekvátnu náhradu za vykúpené pozemky. Starosta obce vyzval predkladateľov, aby predložili 

návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo preplatenie vystavenej faktúry obcou Osikov 

č. 6/2023 zo dňa 22.02.2023 o finančnom dorovnaní pomernej časti nákladov /zvýšenie ceny 

elektrickej energie/. 

 

Prijatie stanoviska k spolufinancovaniu projektovej dokumentácie novej ČOV Osikov – 

Fričkovce. 

Za 4    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko, Mgr. Roman Borodáč 

Proti: 0    

Zdržal sa: 1     Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

23. bod programu - Inventarizácia majetku obce za rok 2022 

 

Starosta obce vyzval navrhovateľov, aby sa k tomuto bodu vyjadrili. Jozef Pavličko – počas 

predchádzajúceho volebného obdobia starosta obce menoval do inventarizačnej komisie aj 

poslancov obecného zastupiteľstva. Tento rok bola OZ prečítaná správa inventarizačnej 

komisie o výsledku inventarizácie. Myslí si, že  poslanci majú tiež nárok aj kontrolovať ako sa 

s majetkom obce nakladá. Starosta sa vyjadril, že menovanie inventarizačnej komisie je v jeho 

kompetencii.  Martin Novák povedal, že obecné zastupiteľstvo okrem iného tiež rozhoduje 

o základných otázkach života obce, najmä určovať zásady s hospodárením obce, schvaľovať 

a kontrolovať hospodárenie s majetkom obce. Žiadal, aby boli OZ predložené všetky podklady 

týkajúce sa inventarizácie majetku za rok 2022. Starosta obce vyzval predkladateľov, aby 

predložili návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo predloženie príkazu starostu obce Fričkovce 

na vykonanie inventarizácie majetku a záväzkov za rok 2022, taktiež predloženie čiastkových 

inventarizačných komisií a termín začatia a ukončenia inventarizácie. Predloženie likvidačnej 

komisie a zoznam likvidovaného majetku. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

24. bod programu - Určenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Fričkovce schválilo termín zasadnutia OZ na deň 12.04.2023. 

Za 3    PhDr. Martin Novák, Ján Dolhý, Jozef Pavličko 

Proti: 0    

Zdržal sa: 2     Mgr. Roman Borodáč, Ing. Ľuboš Čentéš 

 

 

 

 

25. bod programu – Rôzne 

 

Jarné upratovanie – starosta obce informoval, že od 20.3.2023 budú pristavené veľkoobjemové 

kontajnery na parkovisku pri cintoríne, za pohostinstvom Fistra, na hornom konci obce a na 

ulici Kúty. 
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Umiestnenie krojov a vypratanie neobsadeného bytu 

 Martin Novák – ponúkli alternatívu umiestniť kroje v priestoroch firmy Pavličko, s.r.o.. Ak 

s tým nesúhlasia je potrebné umiestniť kroje niekde v priestoroch kultúrneho domu.  

Roman Borodáč – priestory, ktoré ponúkla firma Pavličko, s.r.o. sú vyhovujúce, problém je 

v tom, že sú to súkromné priestory a nemali by neobmedzený prístup do firmy. Taktiež súhlasí 

aj s Jozefom Pavličko, aby obec zakúpila kontajner, kde by sa mohli kroje uskladniť. Taktiež 

navrhol umiestniť kroje v priestoroch obecného úradu do skladu vedľa knižnice s tým, že by sa 

dala urobiť nejaká vstavaná skriňa.  Počas jarného upratovania vypracú všetky nepotrebné veci 

z bytu a skriňa by slúžila len na kroje a čižmy. Starosta sa vyjadril, že v tom prípade musí nájsť 

priestor na uloženie vecí, ktoré sa v sklade nachádzajú. Taktiež táto miestnosť je dosť vlhká a 

nie je tam kúrenie, čím by mohlo dôjsť k poškodeniu krojov. 

Jozef Pavličko – na firme má kancelárske kontajnery, ktoré by sa mohli uložiť k požiarnej 

zbrojnici a bol by tam aj neobmedzený prístup. 

Roman Borodáč – asi najlacnejšia a najrýchlejšia alternatíva by bola vstavaná skriňa. 

 

 

26. bod programu – Diskusia 

 

Ľudmila Balážová  - kroje je potrebné umiestniť do vykurovanej miestnosti. Navrhla umiestniť 

vstavanú skriňu do miestnosti denného stacionára. 

Martin Novák, poslanec – sa pýtal prečo nie je zverejnená zápisnica. Starosta obce odpovedal, 

že to nie je povinnosť.  

Ako chce riešiť úpravu parkov okolo kostola. Starosta odpovedal, že v sobotu organizuje 

brigádu. 

Taktiež sa pýtal kedy začne robiť pre obec, aký má plán prác na tento rok, nakoľko ho doteraz 

nepredstavil. Starosta obce odpovedal, že chce začať multifunkčným ihriskom.  

Martin Novák, poslanec – pýtal sa či obec poskytuje taxislužbu. Starosta odpovedal, že išiel do 

Bardejova odviesť pracovníka stavebného úradu a zobral do mesta občana obce. Nie je  si 

vedomý, aby sa dopustil nejakého priestupku. 

 

 

27. bod programu – Záver 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil VI. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Zapísala: Viera Demjaničová 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ľuboš Čentéš 

 

                           Mgr. Roman Borodáč 

 

 

 

 

                                                                                                          ...................................... 

                                                                                                                  Ján Šoltýs 
                                                                                                                                     starosta obce Fričkovce 


